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Sitno, 29 października 2015 roku 
 
 

 

ST. 0002.VII.14.2015 
 

Protokół Nr XIV/2015 

R a d y  G m i n y 
Sitno 

z dnia 29 października2015 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Zamościu, 

- w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Zamościu, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2014 w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 

2015 rok, 

- w sprawie utworzenia muzeum Pożarnictwa i nadanie mu Statutu, 

- w  sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Sitno na lata 2015 – 2023, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sitno na lata 2015-2021, 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Analiza oświadczeń majątkowych. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 

Radni obecni: 
1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Polski Robert 
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10. Ryszczuk  Jan 

11. Sokołowski Dariusz 

12. Szawarski Ryszard 

13. Tokarz Kazimierz 

14. Wydmański Władysław 

 

Radni nieobecni: 

1. Torba Janusz 

 

 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 

 

Otwarcia obrad XIV Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Krzysztof Klikicki. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Mariana Bernata, Z-cę Wójta Pana Kajetana Protasa oraz Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, jak również pozostałych gości: Panią Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor 

Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie, Panią Barbarę Tor kierownik GOPS, 

przedstawiciela KRUS w Zamościu oraz Pana Grzegorza Wronowskiego 

opracowującego Strategię Rozwoju Gminy. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 18.00. 

 

Następnie Przewodniczący oddał głos Panu z KRUS-u. 

Pan Tomasz K. z KRUS-u zaproponował wszystkim uczestnikom sesji udział 

w konkursie wiedzy z BHP w rolnictwie, a następnie chętnym rozdał pytania 

i przeprowadził konkurs. Po przeprowadzonym konkursie Pan Tomasz K. przedstawił 

wyniki i rozdał nagrody dla najlepszych trzech osób. 

 

 

Ad.2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

Z-ca Wójt poprosił o korektę protokołu z sołectwa Czołki na zakup telewizora, 

ponieważ telewizor nie będzie kosztował 2,4 tys. zł tylko 2,6 tys. zł, a następnie 

obrusy zostały zakupione z własnym środków KGW w kwocie 288 zł, z w związku 

z tym kwota 288 zostaje skreślona. Dlatego też  w protokole z  9 września zamiast 

kwoty 3 328zł, będzie suma 3 240 zł. Ponadto jest prośba do rady, aby z tej sumy, 

która jest 8 tys. zł  wykreślić obrusy. 
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Pan Wójt odpowiedział, że te zmiany będą ujęte w uchwale budżetowej. 

Następnie Pan Wójt poprosił, aby na początku omówić Strategię Rozwoju 

Gminy, która jest ujęta w programie sesji, jednak z racji tego, że nie jest jeszcze do 

końca przygotowany załącznik do Strategii - Wieloletni Plan Inwestycyjny uchwała 

ta będzie podjęta na następnej sesji w dniu 12 listopada br. 

 Dalej Pan Wójt poprosił, aby w miejsce uchwały dot. Strategii Rozwoju Gminy 

wprowadzić uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, a także 

o dodanie dwóch uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiących gminny zasób nieruchomości (działki położone w obrębie Jarosławca - 

jedna o nr 1867/1 i druga o nr 1867/2).  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad.  

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad wraz z ww. zmianami 

jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący oddał głos Panu Grzegorzowi Wronowskiemu. 

Na wstępie Pan Wronowski przedstawił swoje doświadczenie dot. projektów ze 

środków Unii Europejskiej i poinformował, iż zarówno Strategia, jak i Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej, są dokumentami niezbędnymi do ubiegania się o środki 

z UE. 

Następnie Pan Wronowski omówił Strategię Rozwoju Gminy Sitno na lata 

2015-2023 oraz programy i działania z PROW i RPO Województwa Lubelskiego, 

umożliwiające pozyskanie środków między innymi na drogi, wodociągi, kanalizację, 

termomodernizację obiektów publicznych, szkoły, fotowoltaikę, itp. 

Pan Wójt poinformował, że Strategia była omawiana na zebraniach 

z mieszkańcami, ponadto  przeprowadzono  ankietę, z której wynika, że dla 

mieszkańców gminy istotą rzeczy jest infrastruktura drogowa i brak pracy. 

Następnie Pan Krzysztof Prokopowicz omówił wyniki zebranych ankiet. 

Pan Wójt zapytał jaki jest poziom dofinasowania. 

Pan Wronowski powiedział, że poziom dofinasowania w przypadku RPO 

wynosi maksymalnie do 85% kosztów kwalifikowalnych, wyjątkiem są projekty, 

które generują dochód, czyli np. kanalizacja, ponieważ tutaj dofinasowanie może 

spaść nawet poniżej 70%. Natomiast w przypadku PROW dofinasowanie wynosi 

63,63% kosztów kwalifikowalnych. 

 Ponadto Pan Wronowski omówił procedurę oceny projektów w RPO i PROW.  

 Następnie Pan Wójt przestawił plany inwestycyjne na najbliższe lata dot. Dróg, 

świetlic itp. 

 Pan Polski stwierdził, że Strategia jest bardzo dobrze napisana, a także są 

zawarte w niej praktycznie wszystkie potrzeby gminy i podziękował Panu 

Wronowskiemu za wykonanie tego dokumentu. 

Dalej Pan Polski powiedział, że w ankietach instalacja wodna była złączona 

z kanalizacją, a część  mieszkańców chciała się wypowiedzieć tylko jeśli chodzi 

o wodę, a część tylko jeśli chodzi o kanalizację. 

 Następnie Pan Polski potwierdził, że rzeczywiście najważniejszym priorytetem 

w gminie Sitno są drogi, niemniej jednak powstał w ostatnim czasie także problem 



4 

 

kanalizacji w gminie Sitno, dlatego też czy nie można kanalizacji podciągnąć 

z priorytetów ostatnich do tych najważniejszych. Według niego kanalizacja łącznie 

z wodociągiem też może być robiona.  

 Kolejno Pan Polski powiedział, że ucieszył go fakt, iż uchwała dotycząca 

Strategii może być zmieniana, a konkretnie załącznik do niej czyli Wieloletni Plan 

Inwestycyjny, dzięki temu nie zamykamy sobie drogi do jakieś korekty w zależności 

od dofinasowań. 

 Z-ca Wójta powiedział, że trzeba się zastanowić nad współpracą ze Starostem 

w temacie remontu dróg, jednak wielkim problemem jest znalezienie dochodów 

gminy, które są niezbędne do realizacji jakichkolwiek działań inwestycyjnych. 

 Pan Wydmański poprosił o zamianę priorytetów w Strategii (pierwszy 

z drugim). 

 Następnie Pan Wydmański powiedział, że jeśli mamy uatrakcyjnić naszą gminę 

poprzez budowę placów widokowych, muzeów, ścieżek rowerowych to musimy ująć 

w Strategii również rozbudowę infrastruktury gastronomiczno-hotelowej. 

 Pan Wójt, odpowiadając Panu Polskiemu powiedział, że pokaże konkretny 

dokument, że nie jest ujęta aglomeracja Sitno i nie możemy aplikować o te środki. 

Jesteśmy w aglomeracji Zamość, ponieważ nie mamy własnej oczyszczalni, jest to 

jednak racjonalne rozwiązanie i nie możemy aplikować z tego powodu o środki. 

Chcemy złożyć w związku z tym tylko na połączenie wodociągów. 

 Pan Polski zgodził się z Panem Wójtem, że rzeczywiście gmina nie może 

dostać środków na kanalizację, ponieważ należymy do aglomeracji Zamość, jednak 

trzeba się starać pozyskać środki.  

 Następnie Pan Polski prosił o przedstawienie tego pisma do Urzędu 

Marszałkowskiego, po to żeby udostępnić te pieniądze takiej gminie jak nasza. 

 Pan Wójt poinformował, że to pismo zostało przekazane do Urzędu 

Marszałkowskiego, jednak do tej pory nie otrzymaliśmy na nie odpowiedzi. 

 Dalej Pan Wójt powiedział, że żaden program nie wpisuje się w kanalizację, 

a po drugie jest ona bardzo droga, zważywszy na fakt że mamy tylko z PORW-u limit 

do 2mln zł. Możemy natomiast zrobić 25km sieci wodociągowej za te pieniądze. 

 Przewodniczący powiedział, że Pani Dyrektor z ODR-u, podczas wizyty 

z mieszkańcami osiedla z Sitna, mówiła, że zmiana tego programu nie jest taka 

prosta. Ponadto wcześniej rozmawialiśmy z marszałkiem Nakoniecznym, który 

również mówił, że rzeczywiście jest tutaj luka prawna i teraz, żeby to zmienić to nie 

jest tak łatwo. 

 Pan Wydmański zapytał, czy drogi osiedlowe mogą uzyskać dofinasowanie. 

 Pan Wronowski odpowiedział, że tylko i wyłącznie drogi gminne mogą dostać 

dofinasowanie. 

 Pan Wydmański zapytał, czy w związku z tym musimy je przekształcić na 

drogi gminne. 

 Pan Wronowski odpowiedział, że tak. 

 Pan Wójt odpowiedział, że do końca roku przekształcamy znaczącą część dróg 

osiedlowych dojazdowych na drogi gminne jak będą odpowiadać parametry, 

ponieważ tylko droga publiczna jest w środkach trwałych i można dostać pieniądze. 
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 Kolejno Pan Wójt stwierdził, że jak nam się uda zrobić ten wodociąg i spiąć te 

ujęcia, to do tej sieci przez okres trwałości projektu nie powinno się praktycznie 

nikogo podpinać. Mogą być podpięci, ci którzy mają oczyszczalnie, co jest absurdem. 

 Dalej Pan Wójt powiedział, że jeszcze nie ma pewności, że nasz projekt 

przejdzie i otrzymamy dofinasowanie. Wszystko będzie zależało też od naszych 

własnych możliwości i od tego jaką projekt uzyska punktację. 

 Przewodniczący podziękował Panu Wronowskiemu za przedstawienie Strategii 

i odpowiedzi na pytania. 

 Następnie Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

 Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady Sesji i poinformował, 

że w dalszej części obrad nie będzie już uczestniczył Radny Pan Janusz Mazurek 

ponieważ się zwolnił, ponadto obrady Sesji opuścił Radny Pan Tomasz Gąsior, 

a w związku z tym w dalszych obradach sesji uczestniczyło 12 Radnych. 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Teresa Chmiel, Leszek Kozak i Kazimierz Tokarz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przy 9 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. 4 

 

Przyjęcie uchwał 

 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

 

1. Uchwała Nr XIV/70/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 roku 

w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu. 

 

Pan Władysław Wydmański wyjaśnił, że w dniu 27 października 2015 r. zebrał 

się zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników i wszystkich trzech 

kandydatów na ławników zaopiniował pozytywnie. 

   

Pan Przewodniczący poinformował, że do Sądu Okręgowego mamy następujące 

kandydatki: 

1. Pani Barbara Brzozowska 

2. Pani Irena Pawlicha 

 

Dalej Przewodniczący poinformował, że do Sądu Rejonowego jest tylko jedna 

kandydatka – Pani Anna Justyna Sędłak-Petz. 
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Następnie Przewodniczący poprosił o powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu 

przeprowadzenia głosowania tajnego wyboru ławników do Sądu Okręgowego 

i Rejonowego. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszeni zostali następujący Radni: 

Władysław Wydmański 

Tomasz Łazorczyk 

Dariusz Sokołowski 

 

W głosowaniu  nie uczestniczył Pan Janusz Mazurek i Pan Tomasz Gąsior, 

ponieważ opuścili obrady sesji. 

 

 Za składem Komisji Skrutacyjnej było 9 Radnych i 3 Radnych się wtrzymało. 

 

W wyniku głosowania tajnego na ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu, 

kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów: 

  

 1. Pani Barbara Brzozowska – 5 głosów 

 2. Pani Irena Pawlicha – 7 głosów 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że ławnikiem Sądu Okręgowego w Zamościu 

została Pani Irena Pawlicha. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru ławnika do Sądu Okręgowego stanowi 

załącznik do materiałów z sesji. 

 

Kolejno Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Zamościu, w którym Pani Anna Justyna Sędłak-Petz otrzymała 12 

głosów, a tym samym została wybrana na ławnika do Sądu Rejonowego. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w  sprawie wyboru 

ławnika do Sądu Okręgowego w Zamościu, gdzie na ławnika została wybrana Pani 

Irena Pawlicha. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

 

2. Uchwała Nr XIV/71/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 roku 

w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Zamościu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. uchwałę, gdzie na ławnika została 

wybrana Pani Anna Justyna Sędłak-Petz. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  
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3. Uchwała Nr XIV/72/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Uchwałę omówił Pan Wójt mówiąc, że jest to działka położona w Czołkach na 

której znajduje się komora redukcyjna i studnia. 

 

Pan Gąsior powrócił na obrady Sesji, a w związku z tym przy podejmowaniu 

uchwał w dalszej części brało udział 13 radnych. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4. Uchwała Nr XIV/73/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Uchwałę omówił Pan Wójt, informując jakiej działki dotyczy uchwała. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5. Uchwała Nr XIV/74/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Uchwałę omówił Pan Wójt, informując jakiej działki dotyczy uchwała. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6. Uchwała Nr XIV/75/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2014 w sprawie  uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2015 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że nastąpiła zmiana tego projektu uchwały, 

z powodu  wniesienia poprawek przez Panią Radczynię ( poprawiona uchwała została 

rozdana wcześniej radnym). 

Pan Wójt omówił uchwałę. 
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Pan Biłant zapytał jakie to są inne działania, mające na celu przeciwdziałania 

narkomanii i czy w naszej gminie występuje problem narkomanii. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że taki problem występuje w szkołach, a w związku  z tym 

w szkołach są organizowane dyskusje i pogadanki z tych właśnie pieniędzy. 

Pan Przewodniczący dodał, że profilaktyka też jest ważna i trzeba informować 

i rozmawiać. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7. Uchwała Nr XIV/76/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 roku 

w sprawie utworzenia muzeum Pożarnictwa i nadanie mu Statutu. 

 

Pan Wójt powiedział, że otrzymaliśmy środki z Unii Europejskiej w kwocie 

263tys. zł na utworzenie Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach. Jednak zaraz po 

uchwale chcemy wystąpić do Ministra odnośnie połączenia tego Muzeum z Centrum 

Kultury z Biblioteką w Sitnie, ponieważ jest możliwość połączenia tych instytucji. 

Dalej Pan Wójt stwierdził, że Muzeum nie będzie samodzielnie funkcjonowało, 

bo nas na to nie stać, dlatego też będzie to w Centrum Kultury z Biblioteką jako 

dodatkowa działalność. Osoba, która prowadzi tam Centrum Teleinformatyczne 

zajmowałaby się również Muzeum - raz w tygodniu można byłoby zwiedzać 

Muzeum. 

 

Pan Polski zaproponował, aby w Statucie Muzeum zwiększyć skład osobowy, 

który powołuje i odwołuje dyrektora o Przewodniczącego Rady Gminy i Prezesa 

Gminnej Straży oraz Wójt jeżeli chce. Dzięki temu skreśliłoby to jakiekolwiek 

podejrzenia o korupcję albo jakieś inne rzeczy.  

Pan Wójt odpowiedział, że mogło być zapisane, iż powołuje się w drodze 

konkursu, ale gdy my chcemy przypisać dyrektorowi 1/8 etatu, czy 1/5 etatu do 

Muzeum, to proszę mi powiedzieć po co komu konkursy, jak to będzie tylko dopisane 

Dyrektorowi Centrum Kultury z Biblioteką dodatkowych czynności, które ma w tej 

chwili, dlatego jest tak napisane, ponieważ od razu to chcemy połączyć. 

Pan Biłant zapytał czy ten Statut zatwierdził jakiś Sąd. 

Pan Wójt odpowiedział, że wszystkie uchwały są przekazywane do  nadzoru 

łącznie ze Statutem Muzeum i zobaczymy, czy będzie on właściwy, ponadto uchwała 

ta jest publikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego. 

Pan Polski powiedział, że on tu nie mówił o konkursie tylko o wyborze. Tak 

samo Pan może wybrać jako Wójt Gminy Sitno, jak i zespół trzyosobowy, to nie jest 

sprzeczne z prawem. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie mówi, iż to jest sprzeczne z prawem, ale zespół 

jest powoływany po to, jak jest konkurs, kiedy jest więcej kandydatów na 

stanowisko, natomiast w przypadku, gdy z góry wskazujemy, kto ma to prowadzić, 
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czyli Centrum Kultury z Biblioteką, gdzie dyrektor jest już powołany, tylko 

dodatkowe czynności będzie miał - to takiej potrzeby nie ma. 

Pan Polski stwierdził, że ta uchwała jest zgodna z prawem i ta z tym zmianami 

o które on wnioskuje też będzie zgodna z prawem. 

Pan Biłant powiedział, że w obecnej formie ten zapis w Statucie budzi 

wątpliwości i najlepiej byłoby zrobić skład trzy osobowy. 

Pan Wójt odpowiedział, że co do wyboru jednostek organizacyjnych Wójt 

zatrudnia i zwalnia kierowników tychże jednostek, jest to jedyny przepis i nie 

zmienicie tego przepisu. 

Pan Wydmański zapytał, czy będzie możliwość wynajmowania tego Muzeum na 

imprezy okolicznościowe, aby zmniejszyć koszty utrzymania, ponieważ to Muzeum 

będzie dosyć dużym obciążeniem dla Gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, że po to właśnie będzie przekazane Centrum Kultury 

z Biblioteką, żeby tym zarządzało. Ekspozycja Muzeum zajmuje 1/3 sali, natomiast 

na pozostałej 2/3 sali można organizować różnego rodzaju imprezy okolicznościowe.  

Pan Biłant powiedział, że ich jednostka strażacka przekazała mundur strażacki 

jako eksponat do Muzeum i założenie było takie, iż eksponaty będą opisane z jakiej 

jednostki zostały pozyskane, jednak podczas oprowadzania znajomych po Muzeum 

w czasie  Dożynek Gminnych okazało się, że eksponat ten nie został opisany, iż jest 

ze Stabrowa. 

Pan Wójt odpowiedział, że w takim układzie trzeba to uzupełnić i opisać. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Polskiego, aby w § 4 

Statutu Muzeum  zwiększyć liczbę osób powołujących i odwołujących dyrektora 

Muzeum. 

Za przyjęciem tej poprawki głosowało 5 radnych, 6 radnych było przeciw 

i 2 radnych wtrzymało się. 

W wyniku głosowania wniosek Pana Polskiego nie przeszedł. 

 

 

   W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę  w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 

przeciw 0 i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

 

 

 

8. Uchwała Nr XIV/77/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Pan Wójt poinformował, że jest to działka położona w obrębie Nowa Kolonia 

Horyszów Polski na poszerzenie drogi gminnej. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

9. Uchwała Nr XIV/78/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

o przedstawienie zmian w budżecie. 

 

Pan Wydmański odczytał protokół z posiedzenia Komisji Budżetowej, w którym 

to komisja zaakceptowała wszystkie zmiany w budżecie, ponadto komisja 

zaakceptowała następujące zadania przeznaczone na remonty dróg gminnych: 

- zakup kamienia z podkładu PKP na kwotę około 6,1 tys. zł,  

- zakup żużlu z transportem na naprawę drogi Kornelówka i Boży Dar na kwotę 

około 10tys. zł  

- skruszenie gruzu, który będzie przeznaczony na wyrównywanie i łatanie dróg, 

koszt kruszenia około 3,5tys. zł, 

- kopanie rowów przy drogach w celu odwodnienia dróg, koszt około 

1 772,00 zł 

- istnieje też okazyjna możliwość zakupu kamienia u Pana Szuwary, na który 

przeznaczylibyśmy kwotę 18tys. zł 

Dodatkowo komisja zaakceptowała: dofinasowanie dowożenia w Cześnikach, 

pokrycie dodatkowych kosztów związanych z zatrudnieniem stażystów w Centrum 

Kultury w Sitnie, przeznaczenia 500zł dla KGW Jarosławiec za udział w Dożynkach 

Powiatowych. (kopia protokołu stanowi załącznik do materiałów z sesji) 

 

Pan Wójt wniósł uwagi do protokołu komisji budżetowej mówiąc, że 

wymienione rzeczy w protokole z komisji mają być robione awansem, czyli płatność 

w roku 2016, ponieważ na chwilę obecną nie mamy na to pieniędzy, ponadto 

w protokole nie ma ani słowa, że to on proponował te zmiany. 

Pan Wydmański odpowiedział, że uwagi Pana Wójta będą uwzględnione. 

Pan Wójt wyjaśnił, że ci którzy mieli kruszyć ten kamień tutaj na miejscu, nie 

będą tego robić, ponieważ nie będą zwozić tutaj sprzętu, a w związku z tym kamień 

zabrali do siebie i tam go kruszą, ponadto zostały zabrane również płyty 

z Jarosławca. W obecnej sytuacji nam jest dowożony gotowy już gruz za 25 zł plus 

VAT z transportem. 

Pan Biłant stwierdził , że to w tej chwili wyjdzie więcej. 

Pan Wójt odpowiedział, że to wcale nie wyjdzie więcej, ponieważ wcześniej był 

koszt podany bez transportu.  

Dalej Pan Wójt powiedział, że we wszystkich posiedzeniach komisji stałych  

powinien uczestniczyć Wójt, chyba że sobie tego komisje nie życzą, ale jeżeli tak to 

nie będziemy tutaj we wszystkich uchwałach pisać, że: „Wykonanie uchwały 

powierza się Wójtowi”. 
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Z-ca Wójta poprosił, aby poprawić drogę dojazdową do łąk w Czołkach. 

Kolejno Pan Wójt powiedział, że brakuje subwencji oświatowej w szkole 

w Sitnie, w tej chwili dokładamy już spoza subwencji 79 tys. zł, a nie ma na kulturę. 

Pani Grzesiuk powiedziała, żeby w protokole z komisji wykreślić przeznaczenie 

około 14 tys. zł na stażystów, skoro na chwilę obecną i tak ich nie przewidziano 

w budżecie. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że w tej chwili brakuje do oświaty 450 

tys. zł, w niektórych szkołach subwencja oświatowa się skończyła, teraz idzie 

z pieniędzy gminy. 

Pan Biłant powiedział: „(…) mam jedną uwagę w związku z naszym ostatnim 

posiedzeniem komisji budżetowej, ponieważ cały czas przewija się temat szkoły 

i związane z tym wszystkim wydatki i finanse. Była mowa na wcześniejszych 

posiedzeniach rady, że będzie spotkanie komisji wszystkich przed uchwaleniem 

budżetu na rok 2016. Jeżeli my debatujemy na komisji budżetowej o szkole, a nie ma 

przedstawicieli komisji oświaty, to my trochę jesteśmy tak jakby we mgle. Trudno 

mam tutaj obrać pewne decyzje.  Kolejna rzecz jest taka, że nie ma z nami radcy 

prawnego. Bo pewne rzeczy, które są podejmowane, no niestety opierają się na 

jakimś prawie i ktoś, kto się na tym zna. Jest specjalistą w tej dziedzinie powinien 

z nami uczestniczyć, przynajmniej raz w roku jak jest uchwalanie tego budżetu 

i sprawa cały czas się ciągnie z tymi szkołami. Komisja oświaty ja uważam, że 

powinna być przy uchwalaniu budżetu i powinien być radca prawny”. 

Pan Wójt odpowiedział, że zgadza się z tym, ale my jeszcze nie uchwalaliśmy 

budżetu na rok 2016, na razie sprawa dotyczy budżetu roku 2015. 

Dalej Pan Wójt wyjaśnił, że arkusze dla nauczycieli zostały już zatwierdzone 

i podpisane na rok 2015, a w związku z tym musimy to sfinansować i nic już nie 

zmienimy.   

Pan Polski odniósł się do kwestii 13tys. zł dla stażystów, mówiąc: „(…) swojego 

czasu sami my radni podejmowaliśmy uchwałę o zatrudnianiu stażystów 

i ponieśliśmy pewną decyzję i koszty z tym związane, a teraz dowiaduję się od Pani 

Dyrektor, że te 13 tys. zł jest właśnie do wypłaty dla stażystów i teraz się 

zastanawiamy, gdzie te pieniądze, a nie zastanawialiśmy się wcześniej o tych 

pieniądzach”.  

Pan Wydmański wrócił jeszcze raz do protokołu z komisji budżetowej, mówiąc, 

że będzie czytał po kolei punkty protokołu celem zaakceptowania bądź odrzucenia, 

ponieważ chce ten protokół zamknąć, a jak będzie konieczność to się spotkamy 

jeszcze raz. 

Pan Przewodniczący przerwał Panu Wydmańskiemu mówiąc, że protokół 

komisji budżetowej jest sprawą wewnętrzną członków komisji budżetowej i to oni 

sami go zatwierdzają, a nie cała rada gminy. 

Pan Wójt potwierdził stwierdzenie Pana Przewodniczącego. 

Z-ca Wójta zaapelował i poprosił o przeznaczenie i wypłacenie pieniędzy dla 

straży za uczestnictwo w akcjach. 
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Pani Skarbnik powiedziała, że w uchwale budżetowej zostało zmienione to co 

uważała za słuszne i wymagane w tej chwili, tak aby nie naruszyć dyscypliny 

finansowej.  

Pan Wójt powiedział, że trzeba będzie wypłacić zaległe pieniądze strażakom. 

Pan Biłant: „(…) chce skierować te słowa do Pana Prezesa i do Pana Wójta. 

Nasza jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Stabrowie dostała zaproszenie od 

prof. gen. Packa do przyłączenia się do Federacji Organizacji Proobronnych. Jak 

wiecie Państwo w marcu zostałem zaproszony do Ministerstwa Obrony Narodowej 

na Kongres, wtedy to wszystko się kształtowało i kreowało. We wrześniu federacja 

dostała już numer KRS. Funkcjonuje już oficjalnie i dostałem list z prośbą 

o przyłączenie się do tej Organizacji. Zrobiliśmy zebranie i jednoznacznie nasi 

druhowie ze straży stwierdzili, że chcą się do tej federacji przyłączyć. Działania tej 

federacji są bardzo zbliżone do działania naszej ochotniczej straży pożarnej. Powiem 

jeszcze o głównych celach tej federacji, więc działalność jest wychowawczo-

patriotyczna, infiltracja obronna, udział w systemie zarządzani kryzysowego, udział 

w obronie terytorialnej na czas pokoju i wojen. Co to nam ułatwi. Jak wiecie 

Państwo, udało nam się uzyskać sprzęt z Ministerstwa. Sprzęt, który się przydał 

wielokrotnie w działaniach na terenie gminy. Nasza jednostka nie jest taką jednostką 

stricte, że tak powiem służącą do gaszenia pożaru, ale jest jednostką służącą do 

zabezpieczeń i reprezentacji gminy na różnych świętach lub uroczystościach i w tym 

kierunku idziemy i ten sprzęt, który mamy na chwilę obecną, jest do takich akcji 

zabezpieczeniowych, może być używany w poszukiwaniu osób zaginionych. Decyzja 

zarządu, decyzja naszych druhów jest jednoznaczna, że do tej federacji się 

przyłączamy. Ja tylko chciałem zapytać o zdanie Prezesa, jakie jest jego stanowisko.” 

 Przewodniczący Rady zaproponował, aby na to pytanie odpowiedział Pan 

Prezes w sprawach różnych, a teraz przystępujemy do pytań nad zmianami 

w budżecie. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

10. Uchwała Nr XIV/79/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2015-2021. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała jest konsekwencją zmian w budżecie. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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11. Uchwała Nr XIV/80/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących gminny 

zasób nieruchomości. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że ta uchwała była już omawiana na wcześniejszej 

sesji, jednak musi ona być ponownie przyjęta, ponieważ poprzednia była źle 

sformułowana. 

 

   W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

12. Uchwała Nr XIV/81/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących gminny 

zasób nieruchomości. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że sytuacja jest identyczna jak w poprzedniej 

uchwale. 

 

   W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno mgr Marian Tadeusz Bernat. 

Porusza zagadnienia: 

1. Prac związanych ze Strategią Gminy Sitno; 

2. Awarii przepompowni w Jarosławcu; 

3. Robót drogowych (pozyskaliśmy 600 ton tłucznia z torów kolejowych) - część 

poszła na parking w Jarosławcu, na drogę w Karpiu od „krajówki” do torów 

i w Bożym Darze poprawiono drogi oraz w Stabrowie; 

4. Oczyszczalni ścieków w ODR (nie możemy tego przyjąć, ponieważ nie ma 

inwentaryzacji, a stan techniczny jest zły); 

5. Zbiórki azbestu; 

6. Albumu Województwa Lubelskiego (zawiera on informacje ogólne o gminie 

Sitno); 

7.  Budowy autostrady S17 (częściowo przebiega ona przez Czołki i Reformę 

Jarosławiec); 
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Pan Wójt powiedział, że w dniu dzisiejszym powinniśmy podsumować sprawę 

oświadczeń majątkowych i podsumować wyniki nauczania, ponieważ w myśl ustawy 

było to do końca października. 

 

Następnie Pan Wójt poinformował, że wszyscy radni otrzymali zaproszenie na 

Święto Niepodległości na 11 listopada do Horyszowa Polskiego na godz. 12 i jeszcze 

raz zaprosił wszystkich radnych.  

Kolejno Pan Wójt powiedział, że na poprzedniej sesji było powiedziane, iż 

będzie zawarta umowa z Panią doktor i ze stomatologiem. W Sitnie została zawarta 

spółka cywilna i będzie umowa ze Spółką na dzierżawę tego obiektu ośrodka zdrowia 

– cena 2tys. zł brutto miesięcznie. 

Ponadto Pan Wójt poinformował, że chcemy złożyć następujące wnioski: 

- na drogę Jarosławiec Stara Wieś, ewentualnie Horyszów Polski- połączenie 

drogi z PROW-u 

- na połączenie wodociągu, czyli ujęć Janówka-Rozdoły(dł. 1300m) i od Sitna 

do Jarosławca poprzez Szkołę do ujęcia ( dł. 4km). 

 

Pan Tokarz podziękował Wójtowi za poprawę dróg w Bożym Darze, jednak 

nadmienił, że jeszcze nie wszystko zostało skończone. 

Z-ca Wójta powiedział, że jest potrzeba dogadania się i była nawet akceptacja ze 

strony Pana Przewodniczącego, jak chodzi o przekazanie tego samochodu 

strażackiego do Pana Stankiewicza i ewentualnie kosztami roku 2016 

wyremontowanie go – koszt około 4tys. zł. 

Dalej Z-ca Wójta powiedział,  że trzeba już przygotować jednostki strażackie do 

okresu zimowego.  

Kolejno Z-ca Wójt stwierdził, że informacja w albumie dotycząca gminy Sitno 

została przygotowana lakonicznie, powinno być zdecydowanie więcej 

szczegółowych informacji. 

Pan Biłant zapytał, co ma symbolizować ta altanka w tym albumie, według 

niego w naszej gminie jest dużo więcej rzeczy atrakcyjniejszych niż ta altanka. 

Pan Wójt odpowiedział, że ta publikacja kosztuje 2,5tys. zł, a w związku z tym 

jak chcemy więcej to dajmy 30tys. zł i opublikujmy własny album, gdzie podamy 

wszystko. 

Pani Grzesiuk wyjaśniła, że wysłała 12 zdjęć z każdej miejscowości, jednak oni 

sami wybrali sobie zdjęcia do albumu. 

Pan Biłant powiedział, że jednak mimo wszystko mamy taki piękny pałac. 

Pan Wójt odpowiedział, że było dane zdjęcie pałacu. 

 

 

 

 

Ad. 6 

 

Analiza oświadczeń majątkowych. 
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Analizę oświadczeń majątkowych przedstawił Przewodniczący Rady, ponadto 

radni, którzy mieli jakieś niezgodności otrzymali informacje.   

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 

 

Ad. 8 

 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący poruszył temat oczyszczalni w ODR mówiąc,: „(…) że 

w ubiegłą środę odbyło się spotkanie z mieszkańcami, na którym był Pan Wójt, ja, 

Pan Dyrektor Skarabucha i kierownik ODR w Sitnie Pan Kiryczuk. W trakcie 

okazało się, że kanalizacja która prowadzi do tej oczyszczalni biegnie przez działkę 

prywatną - działkę Pana Gila. Sprawdzaliśmy w księdze wieczystej, nie ma żadnej 

służebności przesyłu. W tym wypadku gdyby Gmina wzięła oczyszczalnię (szambo) 

to wzięłaby po prostu bez kanalizacji, ponieważ kanalizacja jest na działce Pana Gila 

i tu już jest problem, czy nie byłoby jakiś konfliktów, albo konieczności podpisania 

jakieś umowy i jakiś ogromnych sum pieniędzy. Dlatego na spotkaniu Pan Dyrektor 

Skarabucha  powiedział, że nie zamknie tej oczyszczalni na razie. Padła natomiast 

propozycja, żeby zwrócić się do Urzędu  Marszałkowskiego o przekazanie działki 

należącej do ODR-u położonej między blokami małymi, a blokami dużymi 

i wybudować tam szamba.” 

Pan Polski powiedział,: „(…) w związku   tym, że nie ma tego spotkania, które 

miało się odbyć w dniu dzisiejszym i wczorajszym. Pan Dyrektor ODR- u przysłał 

pismo do Pana Wójta, w którym wyraźnie jest napisane, że może Gminie przekazać  

nieodpłatnie sieć plus zbiornik bezodpływowy. Oprócz tego co mówił 

Przewodniczący Rady jest pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Lubelskiego. Część tego pisma brzmi: „wobec powyższego uprzejmie proszę Pana 

Wójta o szczegółowe rozpatrzenie przedmiotowej sprawy oraz podjęcie działań 

mających na celu udzielenie pomocy zainteresowanym, a o efektach podjętych 

działań proszę o informowanie departamentu”. Wyraźnie wskazuje ustawę 

o samorządzie gminnym § 7, że gmina jest zobowiązana do dostarczenia wody 

i odbiór kanalizacji. Mieliśmy kilka spotkań, jednak nie wiem jak to się rozwiąże.  

Było zebranie u nas  i ustaliśmy jedno stanowisko, no niestety nie da się wybudować 

zgodnie z przepisami tych dwóch zbiorników kanalizacyjnych u nas na osiedlu. Raz, 

że ten stary zbiornik przed dużymi blokami nie spełnia warunków technicznych jego     

zalanie powoduje praktycznie zalanie bloku jednego i drugiego. Z tyłu ustawienie 

zbiornika 10m
3
 też nic nie da, bo praktycznie zaraz będzie ¾ zbiornika, a za pół 

godziny będzie się wylewało na zewnątrz. Tam trzeba duży zbiornik na pewno 
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powyżej 30 m
3
, gdzie plany i miejsce to też nie jest prosta sprawa. Sytuacja na 

osiedlu w Sitnie  robi się bardzo napięta, a dyrektor Skarabucha dał jeszcze 14 dni 

możliwości  używania tego zbiornika i prawdopodobnie, z tego co wiem, my nie 

dostaniemy pozwolenia na postawienia tych zbiorników tutaj. Były też głosy żeby to 

oddać prasie i telewizji, a nie wiem czy jesteśmy chętni mieć znowu tutaj kamerę za 

plecami”. 

Pan Szawarski nawiązując do wypowiedzi Pan Polskiego, powiedział, że skoro 

Pan Wójt jest zobowiązany do dostarczenia wody i odbioru kanalizacji, to dlaczego 

sobie wykręciłem studnię i zrobiłem szambo za swoje pieniądze. Jeżeli tak to 

dlaczego inni robią sobie na własny koszt. 

Pan Polski powiedział, że co innego jest blokowisko, gdzie jest skupisko ludzi 

na małym terenie, a co innego osoby prywatne. 

Pan Wójt powiedział, że Gmina nie ma obowiązku przejęcia urządzeń w złym 

stanie technicznym, jest to wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego. Nikt nas nie 

zmusi żebyśmy przejęli coś czego nie ma w dokumentach, powiedziałem wyraźnie na 

zebraniu będzie przegląd techniczny, będzie inwentaryzacja, będziemy wiedzieli, że 

to mamy, a nie przez prywatne działki przebiega kanalizacja, to wtedy się 

zastanowimy. Na chwile obecną tego nie przejmiemy, stan techniczny jest tragiczny, 

jak i sytuacja własnościowa. 

Pan Polski powiedział,: „(…) że rozumie iż są problemy natury przepływu 

i udokumentowania tego, jednak moim zdaniem to nie jest w ogóle sprawa osiedla 

i jej mieszkańców. Druga sprawa jeżeli chodzi o kwestię wydalania tych ścieków, no 

to jeżeli się zrobi naprawdę złą atmosfera, w tej kwestii to wyjdą inne sprawy, które 

też nie są dopięte w gminie w miejscowości Sitno i to na pewno będzie podburzane 

z jednej i z drugiej strony, a prasa zrobi swoje”. 

Pan Wójt stwierdził, że redaktor go nie obroni od żadnego prokuratora.  

Dalej Pan Wójt powiedział, że większość już zrozumiał, iż w tym stanie nie da 

się tego przejąć.  

Pan Szawarski jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zadał Panu Polskiemu 

pytanie jakie to sprawy są niedociągnięte i niewyjaśnione do końca. 

Pan Polski odpowiedział,: „(…) że wiadomo iż od wielu lat, sprawy 

kanalizacyjne w gminie Sitno są omawiane przez różnych wójtów, tutaj na sali 

siedzących, o sprawie pozbywania się różnego rodzaju nieczystości 

w niedozwolonych miejscach. Jednak nie ma na to dowodów i nikogo nie złapałem 

za rękę,  dlatego bezpośrednio nie mogę tego przekazać. Ale mogą wyjść te sytuacje, 

które nie są do końca unormowane”. 

Pan Szawarski stwierdził, że Pan Polski nadal o czymś mówi, o czym tak 

naprawdę nie ma zielonego pojęcia, ponieważ nie operuje konkretami. 

Dalej Pan Szawarski ponowił pytanie do Pana Polskiego, aby przedstawił 

konkrety. 

Pan Polski powiedział, aby Pan Szawarski przeanalizował kanalizację 

w miejscowości Sitno. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że następna sesja odbędzie 12 listopada br. 
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Pan Wójt jeszcze raz potwierdził, że gmina nie przejmie tej oczyszczalni 

w takim stanie technicznym.  

Pan Kozak zapytał Pana Polskiego, gdzie wpłacali pieniądze, jak kupowali 

mieszkania. 

Pan Polski odpowiedział, że do Urzędu Wojewódzkiego. 

Pan Kozak stwierdził, że w takiej sytuacji powinni się chyba teraz właśnie tam 

zwrócić z pismem. 

Przewodniczący powiedział, że niewątpliwie należy pomóc tym mieszkańcom, 

ale zgodnie z prawem. 

Pan Wójt powiedział, że dotąd, dokąd nie będzie unormowana sprawa 

własnościowa oczyszczalni nie będziemy nic przejmować, ponieważ na chwilę 

obecną kanalizacja przepływa przez działkę Pana Gila, który jest do niej podłączony 

nieodpłatnie.  

Przewodniczący poinformował o piśmie od Pani Teresy Bury z Czołek z dnia 

24 marca br., która stwierdziła, iż Pan Przewodniczący nie odpowiedział na pismo, 

w  związku z tym Przewodniczący przedstawił potwierdzenie nadania odpowiedzi na 

pismo. 

Kolejno Przewodniczący przedstawił następujące pisma: 

- Sołtysa z Horyszowa –Starej Kolonii z prośbą o utwardzenie drogi gruzem  

przy drodze w kierunki Miączyn; 

Pan Szawarski powiedział, że należałoby zrobić sygnalizację świetlną na 

żądanie  na przejściu koło Szkoły w Jarosławcu przy drodze krajowej. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest planowana przebudowa odcinka drogi od Szkoły do 

torów  LHS-u w roku 2017- 2018. 

Dalej Przewodniczący odczytał pismo dyrektora ze Szkoły z Jarosławca 

z prośbą o uwzględnienie środków na remont szkoły w związku ze zmianą przepisów, 

ponieważ z mocy prawa oddziały przedszkolne przekształcą się w zespoły szkolno-

przedszkolne. 

Pan Szawarski poprosił o wykonanie szafek na ogłoszenia w Jarosławcu. 

Pan Wójt powiedział, że będziemy to robić w okresie jesiennym. 

Pan Gąsior podziękował Wójtowi za wykonane prace w garażu w Stanisławce 

i za wykonane posadzki w piwnicy w Rozdołach oraz  za postawienie śmietnika przy 

przystanku w Stanisławce, a także za usunięcie krzaków przy hydrancie i za 

dzisiejszy gruz.  

Dalej Pan Gąsior powiedział, że pasowałoby postawić takie numeracje 

w Rozdołach jak są w Stabrowie. 

Kolejno Pan Gąsior powiedział, że zima zapasem, a krzaki między Janówką, 

a Rozdołami dalej rosną. 

Pan Wydmański powiedział, że jego sąsiedzi kupili działkę od Urzędu Gminy 

i nie mają drogi dojazdowej. Jest to droga 1875/13, która jest własnością Pan 

Czaplińskiego, a chodzi o Łukasza Kostrubca.  

Dalej Pan Wydmański zapytał, czy jak będzie robiony projekt dróg osiedlowych 

to ta droga zostanie ujęta w tym projekcie? 
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Pan Wójt powiedział, że skoro kupili od Pana Czaplińskiego grunt, to niech im 

teraz Pan Czapliński zrobi drogę. Gmina nie może zrobić drogi jak nie jest jej 

właścicielem. Natomiast w sytuacji, kiedy Pan Czapiński nieodpłatnie przekaże grunt 

na ten cel, wtedy dopiero Gmina będzie mogła ująć tę drogę. 

Pan Wydmański poprosił Pana Wójta o przygotowanie podsumowania prac, 

które zostały wykonane w roku 2015 na osiedlu w Jarosławcu.  

Pan Wójt odpowiedział, że w tej chwili nie ma czasu na takie przygotowania, 

jak będzie czas to na koniec roku, przygotujemy takie podsumowanie. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że może w tej chwili odpowiedzieć na to pytanie. 

Pan Wydmański powiedział, że nalega, aby było zrobione, to co było obiecane.  

Dalej Pan Wydmański zapytał dlaczego prace na boisku rozpoczęto w czerwcu, 

a nie w marcu i można by tak dalej wymieniać. 

Kolejno Pan Wydmański powiedział, że jest jeszcze kwestia projektu dróg 

osiedlowych, modernizacji oświetlenia, poprawa drogi łączącej osiedle z blokami. 

Pan Wójt powiedział, że co będzie można to będzie zrealizowane. 

Przewodniczący przedstawił pismo Wójta skierowane do  Generalnej Dyrekcji 

Dróg i Autostrad z prośbą rozbudowy odcinka drogi nr 74 w kierunku Hrubieszowa, 

w Stabrowie o uzupełnienie brakujących znaków przystankowych, o ograniczenie 

korzystania z parkingu w Karpiu, wyznaczenia i remontu chodnika koło cmentarza 

w Jarosławcu do granicy Gminy Zamość, ponadto Pan Wójt za argument przytacza 

wypadki.  

Pan Wójt poinformował, że dostaliśmy 10tys. zł z Nadleśnictwa na drogę. 

Pani Chmiel zapytał o zgodę na wycięcie świerków przy Ośrodku Zdrowia. 

Pan Wójt odpowiedział, że ten temat będzie załatwiony.  

  

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XIII/2015 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli w/w protokół w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

      Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: Piotr Harczuk 

 

 

 
Przewodniczący  

Rady Gminy 

 

Krzysztof  Klikicki 


